



Invitation for Applications Electoral Boundaries Commission

The Legislative Assembly of Nunavut invites applications for two (2) positions to serve on the Nunavut Electoral Boundaries Commission (EBC).

The *Nunavut Elections Act* provides for the establishment of an Electoral Boundaries Commission to propose to the Legislative Assembly the boundaries and names of the constituencies in Nunavut. The Commission will be established in the fall of 2022. The members of the Electoral Boundaries Commission will be appointed by the Commissioner of Nunavut on the recommendation of the Legislative Assembly.

The Commission will consist of three members and be presided over by a judge or retired judge of the Nunavut Court of Justice or the Court of Appeal. The other two members must be eligible Nunavut voters.

In order to be considered for appointment, interested persons must demonstrate an understanding of electoral law and administration and be able to analyze complex written information.

Members of the Electoral Boundaries Commission will be required to travel. Members of the Commission will be compensated in accordance with Government of Nunavut honoraria and per diem rates.

Please submit your application, including a current résumé and cover letter, no later than 5:00p.m. (EST), on August 31, 2022.

Applications and inquiries should be directed to:

**Secretary to the Management and Services Board
Office of the Legislative Assembly of Nunavut**

P.O. Box 1200, Iqaluit, NU, X0A 0H0

Tel: (867) 975-5100

Fax: (867) 975-5191

Email: submissions@assembly.nu.ca

ENGLISH

FRANÇAIS

ᐃᓄᐃᓄᐃᓄ

INUINNAQTUN



Appel de candidatures Commission de délimitation des circonscriptions électorales

L'Assemblée législative du Nunavut souhaite recevoir des candidatures afin de pourvoir deux postes de membres de la Commission de délimitation des circonscriptions électorales.

La *Loi électorale du Nunavut* prévoit la création d'une commission de délimitation des circonscriptions électorales ayant pour rôle de proposer à l'Assemblée législative les limites et le nom des circonscriptions du Nunavut. La Commission sera établie au cours de l'automne 2022. Les membres de la Commission de délimitation des circonscriptions électorales seront nommés par la Commissaire du Nunavut sur la recommandation de l'Assemblée législative.

La Commission est formée de trois membres et présidée par un juge ou un juge retraité de la Cour de justice du Nunavut ou de la Cour d'appel du Nunavut. Les deux autres membres doivent être des personnes habiles à voter au Nunavut.

Les personnes intéressées par ces postes devront posséder une bonne compréhension de la loi électorale et de l'administration électorale et être capables d'analyser de l'information écrite de nature complexe.

Les membres de la Commission de délimitation des circonscriptions électorales devront effectuer des déplacements. Ils recevront des honoraires et des indemnités journalières conformément aux taux du gouvernement du Nunavut.

Veuillez présenter votre candidature accompagnée d'un curriculum vitae et d'une lettre de présentation d'ici le 31 août 2022 à 17 h (HNE).

Les candidatures et les demandes de renseignements doivent être transmises à

**Secrétaire du Bureau de régie et des services
Bureau de l'Assemblée législative du Nunavut
C.P. 1200, Iqaluit (Nunavut) X0A 0H0
Tél. : (867) 975-5100
Télé. : (867) 975-5191**

Courriel : submissions@assembly.nu.ca

ENGLISH

FRANÇAIS

ᐃᑦᐅᑦᑎᑦᑕ

INUINNAQTUN



Uktuktukhanik Kinikhiayut Niguaktiligiyiit Keelinguyainik Kamisitkut

Maligaliukvik Nunavumi kinikhialiktut uktuktukhanik malguuni (2) katimayikhanik ilauyukhat Nunavumi Niguaktiligiyiit Keelinguyainik Kamisitkunut (EBC).

Nunavumi Niguaktiligiyiit Pikuyakyuat tunihimayut hanatjutikhainik Niguaktiligiyiit Keelinguyainik Kamisitkunik tunilaaktut Maligaliukvimut Nunavumi keelinguyakhainik ovalo atikhainik niguakvikhainut Nunavumi. Kamisitkut hananiaktut ukiakhami 2022. Ilauniaktut Niguaktiligiyiit Keelinguyainik Kamisitkunut tikuaktauniaktut Kamisinamit Nunavumi pitkuhimalugit Maligaliukvitkunit.

Kamisitkut katimayikaniaktut pingahunik ovalo ikhivau-tikakluni Apikhuktumik ovaluniit nutkakhimayut Apikhuktinit Nunavumi Apikhukviit ovaluniit Akigaktukfaaktainik. Aipait malguuk nigualaaniaktut Nunavumi niguaktiligiyiinut.

Tikuaktauyumaguvit, tahapkoa uktugumayut nalungitukhauyut niguaktiligiyiinik maligaliugutainut ovalo mungitjutait angiyunik titigakhimayunut tuhagutikhait.

Katimayaukatauyut Niguaktiligiyiinut Keelinguyainik Kamisitkunut autlaakataniaktut. Katimayit Kamisitkunut akiliktauniaktut Kavamatkut Nunavumi Akilikatagutainik ovalo Ikayugutikhainik autlaagumik.

Tunilugit Ukstugutikhatit, ilaulugit havagaagutininik ovalo titigakhimalutit, umiktinagu 5:00mongakat (EST), August 31, 2022.

Uktugutit ovalo apigiyumaguvit takulugu:

**Titigakti Munagiyiit ovalo Ikyuktiit Katimayit
Titigakvia Maligaliukvik Nunavumi
Titigakvia: P.O. Box 1200, Iqaluit, NU, X0A 0H0
Hivatauyaa: (867) 975-5100
Sukatukut: (867) 975-5191
Kagitauyakut: submissions@assembly.nu.ca**

ENGLISH

FRANÇAIS

ᐃᓄᐅᓄᓂ

INUINNAQTUN